



HANISON CONSTRUCTION COMPANY LIMITED

香港新界沙田石門安群街3號京瑞廣場1期22樓
22/F., Kings Wing Plaza 1, 3 On Kwan Street, Shek Mun, Shatin, N.T., Hong Kong
Tel: (852) 2414 3889 Fax: (852) 2415 2080, 2498 9045

興勝建築有限公司

Integrated (Quality and Environmental) Management System Policy

綜合（品質及環境）管理體系方針

HANISON delivers top-quality construction and renovation services for buildings, foundations, and civil engineering projects. We ensure that quality and environmental considerations are integral to all our daily activities. We take every measures to meet customer needs while minimising any adverse impact on the environment and the community.

興勝致力提供最高質素的樓宇建造與改建、地基及土木工程項目，並承諾將品質和環保列入我們日常活動內考慮。我們會竭盡所能滿足客戶的要求及盡量減少對環境及社區造成的影響。

As a responsible and proactive contractor, we are committed to:

身為一所負責任及進取的承建商，我們承諾：

- Protecting the natural environment and resources, combating climate change, preserving biodiversity and the functions of ecosystem.
保護環境包括保護天然環境及資源，應對氣候變化，保育生物多樣化和生態系統。
- Focusing on customer satisfaction, preventing pollution and minimising waste generation by making the most of our resources.
專注於客戶利益、預防污染及盡我們一切資源來減少廢物產生。
- Achieving continual improvement through establishing clear objectives and targets.
透過訂立不同的目標及指標，達致持續改善目的。
- Complying with all applicable legislation and other relevant requirements.
符合所有應用法例及其他相關要求。
- Ensuring high-quality works and environmental awareness of our staffs, sub-contractors and suppliers by providing comprehensive training and regular evaluation.
透過培訓及定期評估，確保我們的員工、分判商及供應商有提供高質素服務和環保意識。

This policy shall be reviewed annually and communicated throughout the company.

此方針將每年予以檢討並有效地在全公司內得以溝通。

Approved by 審批：

Stewart ST. Wong 王世濤

Managing Director 董事總經理

Effective Date: 02 January 2026

生效日期: 二零二六年一月二日



ISO 9001:2015
Certificate No.: CC 314



ISO 14001:2015
Certificate No.: CC 2269



ISO 45001:2018
Certificate No.: CC 7645



ISO 50001:2018
Certificate No.: CC 468

A member of Hanison Construction Holdings Limited